
Srečanje s predsednikom
mesta Ljubljane

V sredo, 8. 10. smo sepionirji, spet
iz vsake Ljubljanske občine, sestali na
Magistratu. Ob tednu otroka nas je
sprejela predsednica mesta. Najprej
smo si ogledali sejno dvorano in raz-
stavo strupenih odpadkov. Potem
smo odšli v sobo, kjernasje ie iakala
tovarišica Nuša Kerševan. Tema po-
govora je bila: Naše okolje. Tovari-
iica predsednica nam je pripovedo-
vala o nasem okolju, o tem, da morajo
odrasli poskrbeti, da bo Ljubljana či-
slejša in da bo naša generacija živela v
lepšem okolju. Seveda pa moramo
tudi sami k temu veliko prispevali.

Njen govorje bil zanimiv in smo ga
vsi pozorno poslušali. Nato smo
lahko mi pionirji izrazili svoje ielje in
predloge. Nekatere učence leii oko-
lica njihovešote. Učenciene viških šol
sopovedali, da park poleg šole ni ure-
jen. Tovarišica predsednica je oblju-
bila, da bo njihove ielje čim prej po-

sredovala naprej in poskrbela, da
bodopark uredili. Eden izmed učen-
cev jo je vprašal o Ljubljanskem
gradu, ki ga obnavljajo. Nuša Kerše-
van mu je takoj poslregla z odgovo-
rom. Povedalaje, daje bilo treba grad
obnoviti vse od lemeljev naprej. Tudi
vsa streha je potrebna obnove. Grad
bo najbri obnovljen do prihodnjega
leta. V njem bodo razni prostori: go-
stišče, prodajalna spominčkov...

Čas seje iztekal in prijetni pogovor
s prijazno predsednico smo morali
zaključiti. Vzahvalojepionirka lova-
rišici Kerševan izročila šopek in da-
rilo pionirjev.

PosloviU smo se zadovoljni z
nadvse aktualnim in zanimivim raz-
govorom in z novimi nalogami, ki so
ludi pred nami, najmlajšimi občani-
pionirji.
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